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Re-lining 
Tyvärr har tidplanen inte kunnat hållas. 
 
I 7:an är läget oförändrat, där endast arbete 
med att ta hand om anmärkningarna återstår. 
 
I 9:an återstår renoveringar i lägenheterna i 
framför allt C-uppgången. Under vecka 18 
räknar Re-new med att vara klara med alla 
lägenheter utom en, där det behöver göras en 
del bilnings- och byggarbete. 
Arbetet med att ta hand om anmärkningarna 
planerar Re-new att påbörja i slutet av vecka 
18 och planen är att allt arbete ska vara 
avslutat under vecka 20, inkl. återlämning av 
nycklar. 
 
Måsar 
Ser ni att det byggs måsbon på våra tak, 
vänligen kontakta Sydsverige Entreprenad. 
 
 
 
 

  Avgiftshöjning 
Månadsavgifterna kommer höjas med 5% från 
och med september 2022. Orsaken är Re-lining 
och allmänt ökade kostnader, till exempel 
energipriser. 
 
 
 
Årsstämma 
Årsstämman är planerad till den 14:e juni 2022 
kl. 18.30 i föreningens lokaler i källaren i hus 9. 
Kallelse kommer att skickas ut. 
 
 
 
Nästa styrelsemöte 
Den 9e juni har vi nästa styrelsemöte. Styrelsen 
är tillgänglig för frågor etc. på mail eller i 
styrelserummet från 17.40. 
 

 

 


